Britain

Britain forms the greater part of the British Isles, which lie off the north-west coast of mainland Europe. 

GB is in fact the biggest of the group of islands which lies between the North Sea and the Atlantic Ocean. The total area is 242,534-sq. km. “GB’ is a geographical expression but the “UK” is a political expression. The full name is the UK of GB and Northern Ireland. The population of the UK is 57 mil people. The largest and the most populated part of the UK is England. Its population is 47. 837 mil people and its capital is London. Scotland is the most northern part of the island of GB. Its population is over 5 mil people. The capital of Scotland is Edinburgh. 

Великобритания является большей частью Британских островов, которые перестают работать северо-западное побережье материка Европа. 

ГИГАБИТ является фактически самым большим из группы островов, которая находится между Северным морем и Атлантическим океаном. Полная область 242,534-кв.. км. “ГИГАБИТ’ является географическим выражением, но "Великобритания" - политическое выражение. Полное название - Великобритания ГИГАБИТА и Северной Ирландии. Население Великобритании - 57 людей мил. Наибольшее и самая населенная часть Великобритании - Англия. Его население - 47. 837 людей мил и его капитал - Лондон. Шотландия - самая северная часть острова ГИГАБИТА. Его население - более чем 5 людей мил. Капитал Шотландии - Эдинбург.

